
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 24. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 722
Ministeren bedes redegøre for, hvilken virkning den påtænkte afgift på bræn-
de har for Danmarks CO2-balance, når skovenes (især løvskovenes) uforar-
bejdede tyndingstræ hverken bliver solgt som brænde eller som flis til centrale
varmeværker, men bare vil rådne op på skovbunden.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Villum
Christensen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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